

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
Business Application of Network 網際網路與商業應用

當期課號	6156	Course Number	6156
授課教師	吳政道	Instructor	
中文課名	網際網路與商業應用	Course Name	Business Application of Network
開課單位	企業管理系(二進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	介紹目前網路的發展與使用狀況；針對網路一般的使用途徑加以介紹，並根據網路對企業、人民、政府所帶來的好處與問題分析。	Objectives	Introduce development of network. discuss influence of enterprise, citizens and government pros and cons.
教材	1.每週由一組學生導覽及介紹一個網站(前一週告知該網站) 2.由該網站衍生出一個網路的議題(例如:社群,電子商務...) 3.上機學習使用Front Page軟體或Dreamweaver網頁製作軟體	Teaching Materials	1. Students will be grouped randomly. Each group holds a presentation for guiding and introducing one specific website, which is assigned by the lecturer one week prior to the presentation. 2. Issues concerning Internet will be derived by each presentation i.e. community, e-commerce 3. software application on webpage setting via Front Page or Dreamwaver
成績評量方式	1.作業:15%(個人) 2.期中報告:30%(小組) 3.分組報告:15%(小組) 4.期末報告:40%(個人)	Grading	1.coursework:15% (individual) 2.mid-term report:30% (group) 3.group report:15% (group) 4.final report:40% (individual)
教師網頁	-		
教學內容	1. 介紹台灣及國外各大網站: 網站導覽 & 深入介紹網際網路的相關議題 2. 學習操作網頁製作軟體，讓學生上機親自實做網頁	Syllabus	1. Lectures: Introduce main websites of Taiwan and overseas by guided-surfing & disclosure on Internet-related issues. 2. Practical session: learning to set up webpages provides students opportunities for hands-on experience of applying the things you have learnt.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。